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ESO, 
BATXILLERAT I

CICLES 



Des de l'institut també ens vam sumar a aquesta

celebració i vam omplir un mural que hi havia al pati

amb missatges de no-violència i de pau. La Rosó

Mateu, tècnica d'integració social del nostre centre,

ens explica com ho van organitzar... Primer, es va

haver de comprar material com paper blanc i post-its.

Després, els alumnes de l'optativa singular de 4rt

d'ESO van ajudar a montar-ho tot i a fer lletres i

finalment direcció va enviar un correu per a què

alumnes i professors baixessin al pati i colaboressin

amb tots el companys a enganxar els missatges al

mural.

DIA ESCOLAR DE LA NO
VIOLÈNCIA I LA PAU

QUÈ ÉS EL DENIP?
El Dia Escolar de la No-violència i la Pau

(DENIP) va ser declarat per primera vegada al

1964 i es celebra cada any per commemorar la

mort de Mahatma Gandhi, gran pensador i

polític pacifista indi. Sorgeix d'una iniciativa

pionera, no governamental, independent i

voluntària d'Educació No-violenta i

Pacificadora.

QUÈ VAM FER AL THOS I
CODINA? 

 

 

Nosaltres com a alumnes, hem volgut aportar alguna reflexió i

pensem que cal celebrar aquest dia encara amb més ganes perquè a

Primària ho fèiem però érem més petits i no sabíem per què se

celebrava i ara que comencem a ser més conscients dels motius,  ens

agradaria que el dia de la pau tingués encara més importància.

ESO, BATXILLERAT 
I CICLES

ALGUNES REFLEXIONS...

Per Pol Gonzalez i Wafa El Harrack

Agraïments: Rosó Mateu, TIS (Tècnica d'Integració Social)



 ELS ALUMNES DE 1 D'ESO
D'INTERCANVI A LITUÀNIA

                                                   Per  Riham el Harrak

El 2n dia, els alumnes del nostre centre  

van fer un taller de cuina local lituana i

un taller de tecnologia amb hologrames.

També van visitar el museu d'Art, amb

obres de l'artista "Čiurlionis", pintor i

músic lituà.
El 3r dia, els alumnes van anar a Trakai,

un poblet que forma part del Parc Històric

Nacional. Van fer una ruta pel castell, 

després van anar a Vilnius, on van visitar

el Palau Presidencial antic (ara convertit

en museu).

 

En total, els alumnes de 1r d'ESO van

estar 5 dies a Lituània i van gaudir molt

durant aquest temps de la convivència

amb les famílies. 

Els alumnes de 1r ESO van fer un intercanvi durant la setmana del 3 al 8 de febrer amb alumnes

de l'escola LSMU Gymnasium, de Kaunas (Lituània). Un dels principals objectius, apart apart

de tot l'enriquiment personal i cultural que suposa conviure amb altres cultures, és practicar la

llengua anglesa.

El 1r dia d'intercanvi els alumnes del

Thos i Codina van fer  la seva presentació

davant dels alumnes de Kaunas. 

PRIMER DIA A 
LITUÀNIA

SEGON DIA  A
LITUÀNIA

EL TERCER DIA A 
LITUÀNIA

ESO

Agraïments: Ramon Dangla, professor de Tecnologia i
coordinador de projectes a 1r ESO)



OLIMPÍADA JOVE
2020

                                                 Per Teo Saguillo i Luz Fernández

QUÈ ÉS?

ACTIVITATS

El divendres 7 de febrer, els alumnes de
4rt d' ESO del nostre institut que cursen
aquestes optatives van poder participar-hi
i gaudir-ne. Van ser uns afortunats, ja que
les places són limitades i uns 1000
alumnes s'hi van quedar a les portes.
 

Els estudiants van gaudir d'una xerrada
sobre mitologia grecorromana, 3 tallers
sobre cuina romana, escriptures antigues i
un joc de rol ambientat en les classes
socials de l'època. 
L'Olimpiada va durar desde les 9:00 fins
les 14:00.    
Els alumnes de 4t van gaudir molt
d'aquesta experiencia i van poder
relacionar-se amb alumnes d'altres
centres.                                                        

L'Olimpíada Jove és una activitat que forma
part del programa Argó de  l'Institut  de
Ciències de l'Educació (ICE) de l'UAB amb
l'objectiu de donar suport a la transició entre
la secundària  i la universitat, relacionant les
optatives  de llatí i cultura clàssica de 4rt
d'ESO.

QUAN ES VA FER?

Agraïments: Berta Cantó, professora de Llengües Clàssiques a ESO i Batxillerat

ESO



OBJECTIU DE LA TROBADA

El passat 17 de febrer es va realitzar una
xerrada/taller per a les famílies dels alumnes de
4rt d'ESO sobre l'orientació acadèmica de cara a
aquest final d'etapa.
 
L'objectiu d'aquesta trobada va ser oferir
recursos i eines als pares i mares per a què
puguin fer un bon acompanyament als seus/seves
fills/es en la presa de decisió dels estudis post
obligatoris com batxillerat o cicles formatius.
 QUÈ ES VA FER?

A la sala polivalent es va començar fent una
explicació general del sistema educatiu i de
les activitats de tutoria que s'han realitzat amb
els alumnes de 4rt d'ESO relacionades amb
aquest tema, l'orientació educativa. 
Després  es va comentar que estaven en un
moment molt important i es van donar alguns
recursos com la pàgina web "Unportal"
(https://www.unportal.net/) o "Estudiar a
Catalunya
(http://queestudiar.gencat.cat/ca/index.html).
A continuació es va fer una mostra de com
realitzar una cerca d'informació concreta i
després les families van fer les seves cerques
amb els portàtils que els va facilitar l'institut. 
Els organitzadors d'aquesta trobada ens han
comentat que va ser realment molt profitosa
per tothom, perquè les famílies van poder
compartir dubtes i estar ben informats de la
oferta d'estudis a Catalunya.

QUI HO VA ORGANITZAR? 

Aquesta xerrada/taller la van
organitzar els companys del
Departament d'Orientació del
nostre centre i l'equip directiu.
Volem agrair la informació que
ens ha facilitat la cap del
departament, l'Alicia Jiménez
Saubi.
Moltes gràcies!!

Per Adrià Fernández i Marc Magrinyà
ESO

 SESSIÓ D'ORIENTACIÓ AMB
LES FAMÍLIES DE 4RT D'ESO

 



TALLER DE
CIBERVIGILÀNCIA

                                 Per Pau Doblas i Gerard Anillo

INCIBE

El 28 de gener, els alumnes del grup A i B de

2n SMX (Cicle de grau mitjà d'informàtica)

van fer un taller de seguretat informàtica. El

taller consistia en què amb una aplicació es

creava un entorn per fer pràctiques, hi havia

reptes i proves i qui més puntuació treia es

podia emportar un certificat.

Aquesta empresa es dedica a

l'assessorament informàtic i a formar joves

pel futur. Van a instituts per donar a

conèixer l'àmbit de la seguretat informàtica

a les empreses. D'aquesta manera, els

alumnes tindran més experiència per poder

exercir com a tècnics informàtics.

CICLES

 EL TALLER

Als alumnes els va agradar molt la idea del

taller. Aquesta activitat els va servir com una

experiència d'aprenentatge molt interessant per

la seva formació i també van poder posar en

pràctica diferents recursos per resoldre les

situacions informàtiques plantejades.

QUÈ DIUEN ELS ALUMNES?

Agraïments: Fina Nieto, professora del CFGM d'Informàtica



    -I quants dies treballes a la setmana?

     De dilluns a divendres.

    -T'agrada la teva feina?  

M'encanta la meva feina, jo sempre li

poso diversió.

-Què és el que t'agrada més?I el que

t'agrada menys?

Depèn del dia, cada dia em trobo el

mateix però més net o a vegades més

brut. 

-Què opines de la gent que embruta

sense pensar en l'entorn?

Opino que és falta d'educació i una falta

de respecte cap a les persones que ens

esforcem per fer bé la nostra feina.

 

-Per acabar, ens podries explicar alguna

anècdota divertida?

Doncs, sí, sempre hi ha coses curioses... Una

vegada, ja havia netejat el lavabo i un alumne

que estava castigat per la tarda, va trepitjar el

terra fregat, després va agafar el fregall i va

netejar totes les seves petjades. O una altra

vegada, quan un alumne em va portar el

berenar. Tot un detall...

 

 

-Quins espais neteixes?

Netejo diferents espais, l'edifici petit, el

gimnàs, 14 papereres, secretaria, mig pati, els

mòduls i l'aula polivalent.

 

 

LA NETEJA ÉS COSA DE
TOTS!

Per Adriana García i Ivet García  L'ENTREVISTA 

-Quants anys portes treballant al Thos i

Codina?

14 anys.

-Quin any ha sigut el més dur?

Potser els últims anys, perquè cada vegada hi

ha menys consciència cap a l'entorn i al medi

ambient.

-Quantes persones treballen amb tu?

Tinc una companya, però no treballem juntes,

netegem diferents espais.

-Quantes hores treballes al dia?

Tenim una jornada de 8 hores.

 

Gràcies, Puri!!

La Puri, Purificación Galera, és una de les

persones que s'encarrega de la neteja dels

espais a l'institut Thos i Codina.

Fa uns dies li vam fer una entrevista i aquest

ha sigut el resultat.



TOT ANIRÀ BÉ!!

#TothomACasa 
#JoEmQuedoACasa

Adriana García 2n A


